
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 15. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 94
Forslag til folketingsbeslutning om indførelse af et id-kort inden for bygge-
branchen.
Af Finn Sørensen (EL) m.fl.

Spørgsmål 1
Under 1. behandling af beslutningsforslaget oplyste socialdemokraternes ord-
fører, at gennemførelse af forslaget ville betyde en udgift til etablering på 134
mio. kr. og en årlig udgift på 53-54 mio. kroner. Forespurgt oplyste ordføreren,
at beregningerne stammede fra et notat udarbejdet i Beskæftigelsesministeri-
et. Ministeren bedes bekræfte rigtigheden af denne oplysning og i givet fald
fremsende det pågældende notat til udvalget. Ministeren bedes samtidig for-
klare, hvorfor notatet ikke er fremsendt til hele udvalget inden 1. behandling,
men i stedet har været forbeholdt ordførerne fra regeringspartierne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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